

INSTITUTIONAL SUPPORT

OBJECTIVE	ACTIVITY	DEADLINE				
		M*	R*	79-80	80-81	81-82
To provide the Department with guidelines so as to ensure orderly implementation of the official languages policies.	1. Analysis of the policies, regulations, directives and discussion papers prepared by the central agencies in the field of official languages.  2. Examination of the Department's Official Languages Program in light of directives, regulations and so on.  3. Formulation of guidelines concerning auditing, work instruments and so on.	X		Ongoing		
		X		Ongoing		
		X		Ongoing		

M\* - maintained  
R\* - revised

SOUTIEN INSTITUTIONNEL

OBJECTIF	ACTIVITÉ	ÉCHÉANCE				
		M*	R*	79-80	80-81	81-82
Doter le Ministère de lignes directrices pour assurer une application harmonieuse de la politique des langues officielles.	1. Analyse de la politique, des règlements, des directives et des documents d'orientation préparés par les agences centrales dans le domaine des langues officielles.  2. Examen du programme des langues officielles du Ministère à l'aide des directives, règlements, etc.  3. Élaboration de lignes directrices concernant la vérification, les instruments de travail, etc.	X		continue		
		X		continue		
		X		continue		

M\* - maintenue  
R\* - révisée